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هوادار جنجالی: 10 سال در لیگ برتر انگلیس کار کردم!

توفیقیپرسپولیسیدروغمیگوید
خطیرمردباشدوکمکمراتاییدکند

مشکل جدی استقلال به خاطر طلب نه چندان سنگین بدل وریا

فورکلبهاستقلال48ساعتفرصتداد
مدیر تیم های ورزشی دانشگاه آزاد اسلامی:

نشجوییمیگویم
بانگاهدا

تعطیلیورزشلازماست

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

شرایط استقلال با شروع سال ٩٩ بسیار وخیم به نظر می رسد 

و آبی ها درحدود ســـه ماه باید بیـــش از یک میلیون دلار طلب 

بازیکنان خارجی خود را که از باشگاه حکم گرفته اند، پرداخت 

کنند.  درحال حاضر جباروف و منشـــا افرادی هســـتند که از 

استقلال حکم قطعی گرفته اند و وینفرد شفر، مارتین فورکل، 

بویان، ساشا شفر و میگوئل کولی کسانی هستند که به زودی 

حکم قطعی مطالبات آنها صادر خواهد شـــد و اگر باشگاه تا 

موعد مقرر پول آنها را پرداخت نکند از دو پنجره نقل وانتقالاتی 

محروم خواهد شد.

جمع بدهی کسانی که از استقلال حکم گرفته اند یا در آستانه 

حکم گرفتن هســـتند، رقمی بیش از یک میلیون دلار می شود 

کـــه با دلار فعلی، آبی ها بایـــد ظرف روزهای آینده بیش از 15 

میلیارد تومان پرداخت کنند که تهیه آن برای باشـــگاه بسیار 

ســـنگین خواهد بود. همه اینها جدا از پولی اســـت که باید به 

بازیکنان فعلی اســـتقلال پرداخت شود و با این شرایط به نظر 

می رسد احمد سعادتمند در شروع کارش به عنوان مدیرعامل 

باشـــگاه فشـــار زیادی را باید تحمل کند. در این بین ذکر این 

نکته ضروری اســـت که استقلال مبلغی حدود 400 هزار دلار 

در فیفا دارد که آبی ها می توانند بخشـــی از مطالبات خارجی 

خود را از آن طریق پرداخت کنند.

طلبکمبدلوریا،دردسرمیشود؟

پیش از پایان نیم فصل نخست لیگ برتر فصل هجدهم، باشگاه 

اســـتقلال با مکاتباتی که با فدراسیون فوتبال آلمان داشت، 

به دنبال جذب یک دستیار آلمانی برای وینفرد شفر بود و مارتین 

فورکل که ســـال ها سابقه بازیگری در فوتبال آلمان را داشته و 

دارای مدرک A یوفاســـت و تجربه چندین سال مربیگری را نیز 

در تیم های مختلف دارد، به  کادر فنی این تیم اضافه شد.

فتحـــی در آن زمان دربـــاره خصوصیات این مربی گفت: »این 

مربی ضمن کمک به تیم بزرگســـالان، با تیم های پایه باشگاه 

نیـــز در ارتباط و همکاری خواهد بود تا تیم های پایه نیز از متد 

علمی اروپایی بهـــره ببرند.« فورکل به همراه فرهاد مجیدی به 

اردوی استقلال در نیم فصل دوم لیگ هجدهم اضافه شد.

مربی آلمانی بدون داشتن قرارداد رسمی با استقلال، کارش را 

کنار این تیم استارت زد. انتشار تصاویر اولیه از این مربی جوان 

در اردوی استقلال مشخص می کرد فورکل شباهت زیادی به 

وریا غفوری، بازیکن اهل سنندج استقلال دارد. این شباهت 

به انـــدازه ای بود که با کنارهم قراردادن تصاویر این دو راحت تر 

می شد به این موضع پی برد. 

به بن بســـت خوردن وینفرد شفر و مسئولان باشگاه استقلال و 

درنهایت برکناری ســـرمربی آلمانی باعث شد دستیاران او نیز 

دیگر جایی در کادرفنی اســـتقلال نداشته باشند. فورکل که 

با اخراج شفر، از اســـتقلال جدا شد، برای گرفتن مطالباتش 

اســـفند سال گذشته به فیفا شـــکایت کرد. شکایت فورکل به 

باشگاه استقلال رسیده است و گفته می شود باشگاه باید مبلغ 

18 هزار دلار از طلب های مربی پیشین خود را پرداخت کند.

یکی از نکات قابل توجه درشـــکایت مربیان پیشین استقلال، 

پایین بودن رقم قرارداد آنهاســـت، نکته ای که دربحث قرارداد 

دستیاران استراماچونی نیز دیده می شد و هر سه مربی ای که 

با او کار می کردند، رقم قراردادشان 50 هزار دلار بود.

مربی بدنساز در زمان کوتاه حضورش در ایران با یک دختر آشنا 

شـــد و با او نامزد کرد تا ارتباطش با ایرانی ها مثل سایر اعضای 

کادرفنی بعد از پایان کار در استقلال به طور کامل قطع نشود.

وکیلفورکل:

استقلال۴۸ساعتفرصتدارد

درخصـوص شـکایت مارتیـن فـورکل از اسـتقلال به فیفـا، بـا 

وکیـل وی صحبـت کردیـم کـه بـه »فرهیختگان« گفـت: »مبلغ 

قـرارداد مـوکل مـن درقیاس با طلب سـایر طلبکاران اسـتقلال 

بسـیار ناچیـز اسـت کـه البتـه ایـن باشـگاه همیـن رقـم را هـم 

پرداخت نکرده اسـت. حالا و طبق شـکایت ارائه شـده به فیفا، 

اسـتقلال فقـط 48 سـاعت دیگـر فرصـت دارد تـا مطالبـات 

فـورکل را پرداخـت کنـد، در غیـر ایـن صـورت جرایـم احتمالی 

فیفـا، گریبـان ایـن تیـم را خواهـد گرفـت.«

گزارش »فرهیختگان« از مشکل جدی استقلال به خاطر طلب نه چندان سنگین بدل وریا

فورکل به استقلال 48 ساعت فرصت داد

در حالی که حدود دو ماه از تعطیلی مسابقات لیگ برتر می گذرد، در روزهای 

گذشـــته زمزمه هایی مبنی بر شروع مجدد مســـابقات از ماه آینده به گوش 

می رســـد. در همین زمینه نیز قرار اســـت به زودی ســـازمان لیگ جلسه ای 

تشکیل دهد و تاریخ جدید از سرگیری بازی ها به طور رسمی اعلام شود. در 

این وضعیت اما شنیده می شود چند باشگاه لیگ برتری در اقدامی هماهنگ 

نامه ای به سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال ارسال کرده و خواستار تعطیلی 

کامل و نیمه تمام ماندن فصل جاری لیگ برتر شـــدند. طبق گزارشـــی که 

تسنیم منتشر کرده تراکتور، گل گهر، ماشین سازی، نساجی و چند باشگاه 

دیگر ازجمله باشـــگاه هایی هستند که درخواســـت خود را به سازمان لیگ 

ارســـال کرده و منتظر تصمیم مسئولان مانده اند. در این شرایط و با توجه به 

دو دستگی به وجود آمده بین باشگاه ها برای ادامه یا لغو بازی های لیگ، باید 

دید در نهایت چه تصمیمی از سوی مسئولان سازمان لیگ گرفته خواهد شد. 

مدیرنساجی:نامهزدیمکهلیگتعطیلشود

ایزد سیف الله پور، مدیر تیم فوتبال نساجی در این خصوص به تسنیم گفت: 

»لحظه شماری می کنیم تا وضعیت لیگ مشخص شود. یک سری از باشگاه ها 

اعلام کرده اند بازی ها به طور کامل تعطیل شود که ما هم موافق آن هستیم. 

الان ســـه ماه است مسابقات تعطیل شـــده و از نظر ما شروع مجدد بازی ها 

درســـت نیســـت. اعتقاد من این است که فصل جاری لیگ برتر باید تعطیل 

شـــود و برای فصل بعد برنامه ریزی کنیم. در هر صورت فعلا به روش آنلاین 

تمرینات مان را انجام می دهیم، اما همان طور که می دانید این روش جایگزین 

خوبی برای تمرین گروهی نیست. برگزاری مسابقات بدون حضور تماشاگر 

واقعا ظلم است. شما تصور کنید بازی در آبادان یا قائمشهر بدون تماشاگر 

باشد، این واقعا ظلم اســـت. به هرحال همان طور که گفتم ما دوست داریم 

اگر بازی ها برگزار می شـــود با حضور تماشـــاگران باشد. ما در این خصوص 

نامه زدیم و گفته ایم اگر می خواهند لیگ را فشـــرده و بدون تماشاگر برگزار 

کنند، بهتر اســـت لیگ را نیمه تمام به پایان برسانند اما اگر در شرایط نرمال 

و با حضور تماشاگران برگزار شود ما هم تابع تصمیم سازمان لیگ هستیم.«  

سازمانلیگ:نامهاینرسیدهاست!

ســـهیل مهدی، سرپرست کمیته مسابقات ســـازمان لیگ در این باره اظهار 

داشت: »فعلا نامه ای از هیچ باشگاهی به دست شخص من نرسیده، اما اگر این 

نامه وصول شود، هیات رئیسه سازمان لیگ باید آن را بررسی و تصمیم گیری 

کند. درواقع من تصمیم گیرنده نیستم.« سرپرست کمیته مسابقات سازمان 

لیگ در خصوص  اینکه گفته می شـــود به باشگاه ها اعلام شده برای شروع 

تمرینات آماده باشـــند، گفت: »خیر به هیچ وجه چنین چیزی صحت ندارد. 

سازمان لیگ در این زمینه مسئولیت قانونی ندارد و ستاد ملی مبارزه با کرونا 

تصمیم گیرنده است. اکنون ما هم مثل همه منتظر تصمیم این ستاد هستیم.«

باشگاه پرســـپولیس در دوران مدیرعاملی ایرج عرب بلیت فروشی خود را به 

شـــرکت ریحان فیلم که مدیریت آن برعهده یکی از دوستان نزدیک مهرداد 

هاشـــمی اســـت، واگذار کرد اما بعد از شـــروع فصل دو باشگاه استقلال و 

پرسپولیس ناچار شدند بلیت فروشی خود را در اختیار شرکت توسعه و تجهیز 

قرار دهند که این موضوع همان زمان باعث شـــد حاشیه های زیادی در این 

خصوص به راه بیفتد.

ایـن در حالـی اسـت کـه در بـدو قـرارداد بـا ریحـان فیلـم، ایـن شـرکت مبلـغ 

هفـت میلیـارد تومـان بـه پرسـپولیس پـول پرداخـت کـرد امـا بعـد از اینکـه 

بلیت فروشـی از ایـن شـرکت گرفتـه شـد، ایـن شـرکت  رسـما از باشـگاه 

پرسـولیس شـکایت کـرد و خواهـان هفـت میلیـارد پرداختـی خـود بـه ایـن 

باشـگاه شـد. ایـن موضـوع باعـث ناراحتـی مهـرداد هاشـمی شـد، به طوری 

که او با ایرج عرب، مدیرعامل وقت پرسـپولیس دچار اختلاف جدی شـده و 

رسـما از سـمت خود در باشـگاه پرسـپولیس نیز اسـتعفا کرد. هاشمی زمانی 

بـه هیات مدیره پرسـپولیس برگشـت که محمدحسـن انصاری فـرد جایگزین 

عـرب در مدیرعاملـی پرسـپولیس شـده بـود.

در دوران مدیریت انصاری فرد نیز باشگاه پرسپولیس تمایلی برای همکاری 

با شرکت نامبرده نشان نداد تا چالش هایی هم در این زمینه بین هاشمی و 

انصاری فرد به وجود بیاید. بعد از این مسائل، باشگاه پرسپولیس در آبان ماه 

سال گذشته قراردادی را با شرکت آتیه داده پرداز به عنوان کارگزار برند امضا 

کرد اما بعد از اســـتعفای انصاری فرد از مدیرعاملی پرســـپولیس، هاشمی 

خواســـتار کنار گذاشـــتن این شرکت از کارگزاری پرســـپولیس شد و طبق 

گزارشـــی که تسنیم منتشـــر کرده، در این میان دوباره خواستار همکاری با 

شرکت ریحان فیلم شد!

در همین راستا روز جمعه نمایندگان این شرکت در باشگاه پرسپولیس حاضر 

شـــده و جلسه مهمی را با هاشمی و رســـول پناه برگزار کردند که وقتی این 

خبر رســـانه ای شد، دلخورری مدیران پرسپولیس را به همراه داشت. مدیران 

فعلی پرسپولیس انتظار نداشتند  این جلسه که در بی خبری رسانه ها برگزار 

شـــده بود، رسانه ای شود. هاشمی که می خواست در فضای بی خبری و در 

سکوت کارها را پیش ببرد برای رسانه ای نشدن جلسه بعدی راهکار جدیدی 

درپیش گرفت.

مرد همه کاره این روزهای پرسپولیس )که در زمان مدیریت انصاری فرد حضور 

فعالی در باشگاه نداشت و حتی در یک مقطع در 6 جلسه هیات مدیره غایب 

بود( روز گذشته دومین جلسه خود با مسئولان ریحان فیلم را برگزار کرد. این 

جلسه از ساعت 14 آغاز شد اما هاشمی برای اینکه رسانه ها این بار از محل 

برگزاری این جلسه باخبر نشوند، این جلسه را در مکانی خارج از ساختمان 

محل باشـــگاه برگزار کرد. به نظر می آید مدیران فعلی باشگاه پرسپولیس در 

تلاشند تا زمانی که در این باشگاه مسئولیت دارند با اسپانسر جدیدی وارد 

همکاری شوند و  توجهی به تبعات فسخ یک طرفه قرارداد ندارند.

جلسات مخفیانه هاشمی خارج از باشگاه!باشگاه های لیگ برتری به دنبال لغو لیگ!

پشتپردهتمرینپرسپولیسیهاکهمجبوربهتکذیبششدند

پرسپولیسی! جنجال به خاطر گاف یک غیر


